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Zápis č. 15 z jednání komise RMČ P1 

Komise pro obchod a služby, konané dne 6. 11. 2019 
v zasedací místnosti „Pitevna“ v pasáži úřadu 

Vodičkova 18, Praha 1 

 

     Zahájení jednání:    16.00 hod. 
     Ukončení jednání:  18.00 hod. 
 
 
     Přítomni:  

Valerie Clare Talacková MA - předsedkyně, Mgr. Eva Holá Ph.D, Jan Hřebíček, Tomáš Ouška,   
     Ing. Vojtěch Ryvola 
     Částečná neúčast:   
     Ing. Vladimír Krištof, Mgr. Karel Ulm, MPA  
     Omluveni:  
     Mgr. Amália Počarovská, Jana Titlbachová, Mgr. Tatiana Kunštátová 
     Neomluveni:  
     RNDr. Tomáš Raiter 
     Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P1:  

Bc. Ludvík Czital, Dagmar Koníčková 
     Hosté:   
     Bc. Vratislav Freund 
     Zapsala:  
     Vladimíra Hrůzová 
 
 
     Program jednání: 

       1.  Návrh programu jednání 

       2.  Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS 

       3.  Určení ověřovatele zápisu   

       4.  Pravidla užívání veřejných prostranství na rok 2020           

       5.  Různé 

 

        

     Předsedkyně komise přivítala členy na 15. jednání komise, seznámila přítomné s programem    
     a uvedla, že dnešního jednání se zúčastní Vratislav Freund, odborný poradce pana starosty. 
 
     Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0                           přítomno 6 členů            
     Program byl přijat.  
 
 
     K. Ulm se omluvil, že v 16.30 hod. musí odejít z jednání komise. 
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     K bodu č. 2 
     Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS    
     Proběhla kontrola zápisu z jednání KOOS dne 23. října 2019, ke kterému neměli členové komise    
     připomínky. 
  
     Hlasování:          Pro: 7          Proti: 0               Zdržel se: 0                               
     Schváleno 
 
     Předsedkyně komise přislíbila, že požádá přímo Odbor technické a majetkové správy o seznam  
     všech volných nebytových prostorů, které by dle kolaudovaného stavu byly vhodné pro     
     rozšíření základní občanské vybavenosti, a to bez ohledu na jejich technický stav. 
     Členové KOOS usnesením z 25. 9. 2019 původně požádali o tento seznam majetkovou komisi a ta 
     to ještě neprojednávala. 
 
 
    K bodu č. 3 
    Určení ověřovatele zápisu 
    Na návrh předsedkyně komise byl schválen ověřovatelem zápisu Vojtěch Ryvola.      
      
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 1                   
    Schváleno 
 
         
    K bodu č. 4 
    Pravidla užívání veřejných prostranství na rok 2020  
    Tento materiál byl informativně projednáván již na minulých jednáních KOOS. 
     
     Předsedkyně komise: 
     - poděkovala vedoucímu OPOV_DOP Czitalovi za poskytnutí materiálu o výčtu akcí na  
         jednotlivých veřejných prostranstvích Prahy 1 za rok 2017 a 2018 
     -  požádala přítomné o obecné vyjádření k materiálu o užívání veřejných prostranství 
     
    K. Ulm uvedl, že je nepřítelem tohoto materiálu a nesouhlasí, aby HMP rozhodovalo o našich  
    lokalitách (ve správě MČ Praha 1). Žádá o omezení četnosti akcí. 
 
    Předsedkyně odpověděla, že o lokalitách ve správě MČ P1 bude rozhodovat Rada MČ P1, a že  
    jeden z cílů materiál je právě omezení četnosti akcí. 
 
    V. Ryvola sdělil, že je proti této koncepci. Je nutné, aby parametry a pravidla vymyslel odborník,  
    nikoli laik.  Podle něho zasedají lidé, kteří nemají o problému ponětí. Akce, které historicky fungují  
    dobře, neomezovat. 
 
    T. Ouška navrhl vybrat akce, na které jsou stížnosti, a ty zrušit. Pracovní skupina MČ P1 pro  
    koordinaci aktivit na veřejných prostranstvích na území Pražské památkové rezervace (PPR) 
    funguje dobře a špatné akce nepustí. 
    Např. jsou charitativní akce, které získají vyšší finanční částku na Václavském nám., než kdyby se  
    uskutečnily na nám. Republiky.  
    Akce, např. MARATON, je nutné přijmout, některé trhy časově zkrátit.     
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    E. Holá požádala, aby členové komise předali připomínky písemně a byl dán limit počtu akcí. 
 
    Předsedkyně komise sdělila, že již bylo navrženo, aby se členové písemně vyjádřili. 
 
    L. Czital navrhl stanovit pro povolování akcí obecná pravidla (co nemá být). 
 
    J. Hřebíček doporučil projít výčet akcí za rok 2017 a 2018 a vyjádřit se nejprve k Václavskému a  
    Staroměstskému náměstí a k ostatním prostranstvím se vyjadřovat postupně. Pak vyhodnotit a  
    přenést do obecných pravidel. 
 
    V. Krištof uvedl, že se nesmí opakovat situace, kdy komise něco přislíbí a ve finále nevyhoví.        
    (Restaurace PLNÝ PEKÁČ, Lázenská ul. - KOOS doporučila zmenšení záboru rest. zahrádky, 
    následně zmenšení předloženo, přesto komise zamítla).      
    Předsedkyně odpověděla, že KOOS  nic nepřislíbila.  
     
    V. Krištof dále navrhl, aby byl řešeno i Havelské tržiště. 
 
    Členové komise se shodli, že Praha 1 má nejvíce sdružovacích náměstí a míst, a to nejen v rámci 
    Prahy, ale i v rámci celé republiky. 
 
   
    Přítomní  KOOS se vyjádřili k některým akcím na Staroměstském náměstí: 
 
    Velikonoční trhy  
    délka trvání – zkrátit o 7 dní, přezkoumání nabízeného sortimentu 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0                   
    Schváleno 
 
    Pražský mezinárodní maraton 
    přesunout do jiné lokality 
    Hlasování:          Pro: 2          Proti: 3               Zdržel se: 1                   
    Návrh nebyl přijat. 
    přezkoumání možnosti sponzorského daru od organizátora maratonského běhu pro MČ P1 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0    
    Schváleno                                  
 
    Přenosy ze sportovních utkání - promítací plochy 
    přesunout do jiné lokality, např. Václavské nám. 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0                   
    Schváleno 
 
    Mattoni Koktejl Festival 
    konání akce se nedoporučuje 
    Hlasování:          Pro: 5          Proti: 0               Zdržel se: 1                   
    Návrh nebyl přijat.   (ke schválení bylo potřeba 6 hlasů) 
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    Vánoční trhy 
    omezení plochy záboru 
    Hlasování:          Pro: 4          Proti: 2               Zdržel se: 0 
    Návrh nebyl přijat.   (ke schválení bylo potřeba 6 hlasů)       
    přezkoumání sortimentu. 
    Hlasování:          Pro: 5          Proti: 1               Zdržel se: 0       
    Návrh nebyl přijat.   (ke schválení bylo potřeba 6 hlasů) 
      
    
     
   Jednání KOOS bylo ukončeno v 18.00 hod.  
 
     
   20. listopadu se bude konat 10. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 1. Z tohoto důvodu jednání KOOS 
   ve středu 20. listopadu nebude. 
 
 
 
 
     Zápis sepsán dne:                             7. 11. 2019 
     Předáno k ověření dne:                  8. 11. 2019 
     Zápis ověřen dne a podepsán::  20. 11. 2019 
     Zapsala:                                              Vl. Hrůzová                        
                                                         
                
 
 
        
 
                      Ověřovatel zápisu   
                  Ing. Vojtěch Ryvola v.r.     
 
 
 
                                                                                                               Předsedkyně komise 
                                                                                                      Valerie Clare Talacková MA v.r.    
 
 
 
 
 

Příští jednání KOOS se uskuteční dne 4. prosince 2019  
od 16,00 hod., v „Pitevně“ v zasedací místnosti v pasáži Úřadu  

   
 

                          
 


